國立中興大學中文系研究生學術研究成果獎勵辦法

97年8月6日本系第193次系務會議通過98年6月24日本系第201次系務會議通過

- 第一條 國立中興大學中國文學系(以下簡稱本系)為鼓勵本系研究生積極發表論文, 提升學術水準,對研究表現卓越之學生給予獎勵,特訂定「國立中興大學中文 系研究生學術研究成果獎勵辦法」(以下簡稱本辦法)。
- 第二條 申請本項獎勵金所需之資格如下:
 - 一、凡本系就讀之在學研究生,在學期間以本系研究生身分發表之研究成果傑出者。
 - 二、論文發表於具匿名審查之期刊,或出席國際會議、全國性之學術研討會發表論文者;論文發表於國際性優良期刊者,專案獎勵。
- 第三條 申請期限:學術論文於發表後或刊登後一年內,且於<u>每年五月底或十一月底前</u> 提出申請;另於休學期間發表者,應於復學後兩個月內提出申請,超過申請期 限,或文件不齊者不予受理。
- 第四條 申請人除應繳附身份證、學生證、郵局存摺影本、所發表之論文抽印本(或影本)及申請表(如附件)各乙份外,另應分別檢附下列文件各乙份:
 - 一、期刊論文:(1)刊物封面影本;(2)刊物目錄影本。
 - 二、會議論文:(1)會議議程表;(2)出席會議證明。
- 第五條 申請時須繳附第四條所列之文件,經指導教授簽名推薦後,提送本系學術發展 委員會核定。
- 第六條 通過本辦法審查之學生,每名獎勵金最高為新台幣一萬元整。
- 第七條 申請獎勵之論文不得有侵犯著作權之情形,如經發現並證實,除追回獎勵金外, 並取消本獎勵金之申請資格。
- 第八條 本辦法經系務會議通過,呈請校長核可後實施,修訂時亦同。

National Chung Hsing University Department of Chinese Literature Regulations for Academic Research Achievement Awards for Graduate Students

Approved in the 193rd Department Affairs Meeting on Aug. 6th, 2008 Approved in the 201st Department Affairs Meeting on Jun. 24th, 2009

Article 1 The Department of Chinese Literature at National Chung Hsing University (hereinafter referred to as "the Department") has formulated the "Regulations for Academic Research Achievement Awards for Graduate Students of the Department of Chinese Literature, National Chung Hsing University" (hereinafter referred to as "the Regulations") to encourage graduate students to actively publish papers, enhance academic standards, and reward students with outstanding research performance.

Article 2 The qualifications required to apply for this award are as follows:

- Graduate students currently enrolled in the department who have achieved outstanding research accomplishments during their study period as a department student.
- 2. Students who publish papers in peer-reviewed journals, present papers at international conferences, or participate in national academic seminars. Those whose papers are published in excellent international journals will receive special awards.
- Article 3 Application Deadlines: Applications must be submitted within one year of the publication or presentation of academic papers and no later than the end of May or November each year. For papers published during a leave of absence, applications must be submitted within two months after school resumption. Late applications or incomplete documentation will not be accepted.

Article 4 In addition to submitting a copy of the ID card, student ID, a copy of the bank passbook, a printed (or photocopied) version of the published paper, and the application form (as attached), the applicant must also provide the following documents:

1. Journal Articles:

- (1) A photocopy of the journal's cover;
- (2) A photocopy of the journal's table of contents.

2. Conference Papers:

- (1) A copy of the conference agenda;
- (2) Proof of attendance at the conference.
- Article 5 Applicants must submit the documents listed in Article 4, along with a recommendation signed by their advisor, for approval by the Department's Academic Development Committee.
- Article 6 For students who pass the review under these regulations, the maximum reward for each student is NT\$10,000.
- Article 7 Papers applying for the award must not involve any copyright infringement. If any violation is discovered and verified, the awarded funds will be reclaimed, and the applicant will be disqualified from applying for this award.
- Article 8 These regulations shall be implemented after being approved by the Department Affairs Meeting and submitted to the University President for authorization. The same procedure applies to any amendments.

【英文譯本僅供參考,文義如與中文版有歧異,概以中文版為準。】

** The English version is provided for reference only. **

** The Chinese version shall prevail in case of any discrepancies between the English and Chinese versions. **